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Verslag overleg Antes-Klankbordgroep omwonenden d.d. 8 juni 2021 

Aanwezig: E. van Bezouwen, W. Groenink, M. Panhuis, M. Hijgemann, E. Ewalt, B. Gündel, B. 
Morssink, J. Littel, S. Stolk, S. Westbroek.  

Afwezig: J. de Witte, J. Damsma, B. Damsma, D. de Haan, E. Kuivenhoven,L. Keuvelaar,  
J. Waasdorp, J. Cats, J. Backbier.  

Opening 

Els opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

Mededelingen 

Bart Gündel, regieteam Albrandswaard, adviseur van de burgemeester en staf burgemeester, zal 
voortaan aansluiten bij dit overleg. Er volgt een kort voorstelrondje. 

Stand van zaken Covid-19: het aantal besmettingen en verdenkingen is enorm terug gelopen. Er is de 
afgelopen tijd veel gevaccineerd waardoor de vaccinatiegraad onder zowel medewerkers als patiënten 
is gestegen. Ook op terrein zijn daarom voorzichtig weer wat versoepelingen, bijvoorbeeld de bezoe-
kersregeling, doorgevoerd. 

Buslijn 79: vanuit de gemeente zijn, gezamenlijk met Antes en Fivoor, een aantal acties in gang gezet 
en wordt gekeken naar mogelijke alternatieven.  

Verslag klankbordgroep d.d. 13 april jl. 

Naar aanleiding van pag. 1: het convenant moet de bestuurlijke tafel nog passeren, maar kan naar 
verwachting worden geagendeerd voor het volgende overleg. 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld en zal worden gepubliceerd op de website van Antes. 

Stand van zaken sms-dienst 

Naar aanleiding van de evaluatie is besloten de sms-dienst te verlengen met in ieder geval een half 
jaar en deze ook breder open te stellen voor omwonenden binnen een bepaalde straal van Antes en 
Fivoor. N.B.: deelnemers moeten zich opnieuw aanmelden. Els checkt of het schrijven aan 
omwonenden hierover al is verzonden. Na 6 maanden zal er opnieuw geëvalueerd worden. 

Vastgoed en terreinen 

Schademeldingen in relatie tot nieuwbouw Kliniek R: Esther meldt dat de expert ook de overige 
adressen zal bezoeken. Als deze inventarisatie is afgerond, wordt bezien wat de conclusie is en hoe 
e.e.a. verder af te handelen. Afspraken met de betreffende omwonenden worden door de schade 
expert medio juni gemaakt. Opgemerkt wordt dat, als het schaderapport niet afgehandeld wordt 
voordat de bouwactiviteiten van Jip & Janneke starten, het lastig wordt om te bepalen wat de oorzaak 
is. Esther zal de schade expert wijzen op het spoedeisende karakter in verband met vervolgwerk-
zaamheden opdat er goed onderscheid gemaakt kan worden. 

Verkeerstoeleiding: vanaf de Schroeder van der Kolklaan dient verkeer linksaf te slaan naar het 
Antesterrein. Echter, TomTom leidt rechtsom. Het is de taak van de gemeente om bij navigatie-
leveranciers aan te geven dat dit gewijzigd moet worden. Esther geeft aan dat, vooruitlopend op de 
afsluiting van de oude hoofdoprijlaan, gewerkt wordt aan het aanpassen van de bewegwijzering. Dit 
vraagt wat meer tijd. Bart vult aan dat er ook tijdens de hoorzitting is aangegeven dat er breed 
aandacht is voor de verkeerssituatie. Echter, bepaalde zaken kunnen pas in gang worden gezet op 
het moment dat formele besluitvorming heeft plaatsgevonden. 
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Intentieovereenkomst: de planning is om voor het zomerreces zoveel mogelijk af te ronden, maar de 
daadwerkelijke vaststelling en ondertekening zal na de zomervakantie plaatsvinden. Bart adviseert de 
website van de gemeente in de gaten te houden. Vergaderstukken worden daarop gepubliceerd. Er 
volgt daarnaast nog een nieuwsbrief over de stand van zaken. 

Na de officiële vaststelling en ondertekening wordt het participatietraject opgestart. Dit heeft ook te 
maken met verkeersonderzoek. De tellingen zijn inmiddels afgerond en worden nu door Goudappel 
geanalyseerd. Er worden 2 scenario s doorgerekend (450 en 600 woningen).  Het onderzoek moet 
eind juni gereed zijn zodat het rapport als bijlage aan de intentie overeenkomst kan worden toege-
voegd. De cijfers van 2017 zijn niet openbaar. 

Vanuit de omwonenden wordt er nogmaals voor gepleit hen zo vroeg mogelijk te informeren. Esther 
geeft aan dat de situatie en de zorgen rondom de Schroeder van der Kolklaan en de Albrands-
waardsedijk bekend zijn en dat daar ook zeker rekening mee gehouden zal worden. Voor nu is het 
zaak dat eerst de experts hun werk kunnen doen waarna de uitkomsten gedeeld zullen worden met 
een ieder die daar interesse in heeft. Te denken valt aan het organiseren van een voorlichtingsavond 
om e.e.a. toe te lichten.  

Jip & Janneke: de omgevingsvergunning wordt beoordeeld. Ook bij de nieuwbouw van Jip & Janneke 
speelt de verkeerssituatie een belangrijke rol. Verkeersbewegingen dienen zowel heen als terug over 
het Antesterrein te lopen.  

Meldingen 

De meldingen en incidenten worden kort doorgenomen.  

Wildplassen: zoals ingeval van alle incidenten en vormen van overlast, benadrukt Antes dat het zeker 
zinvol is te blijven melden. Indien het een cliënt van Antes betreft, kan hierop geïntervenieerd worden. 
Indien er sprake is van bedreiging dient de politie gebeld te worden. 

Meldingen Albrandswaardsedijk nr 92: vuilnisbak blijft buiten staan evenals boodschappenwagentjes 
van de Plus. Daarnaast ondervinden de naaste buren overlast van roken/blowen. Els neemt contact 
op met de betreffende leidinggevende. 

Rondvraag  

Parkeren Albrandswaardsedijk  en onderhoud terrein: Marcel neemt hierover contact op met Serge 
Mulders. 

Hangplek Dr. W. Vosstraat bij het bruggetje: ook hiervoor geldt: blijven melden. Els zal de bewaking 
vragen hierop te letten. 

Beleid Antes met betrekking tot verlof cliënten van de Kijvelanden: er zijn afspraken gemaakt over 
dagbesteding en met betrekking tot begeleiding van en naar dagbesteding over het Antes-terrein. 
Antes heeft echter geen zicht op aantallen. Els doet navraag bij Fivoor.  

Sluiting 


